

## الشروط الفنية لأسطوانة أكسجين

## Technical specifications of Oxygen cylinder

المواصفات الفنية :	Technical specifications :
1. اسطوانة أكسجين غير ملحومة مصنوعة من معدن عالي الجودة يتحمل ضغط يحدد العارض مواصفاتها بسعة /40/ ليتر	1- A seamless oxygen cylinder made of high-quality metal that withstands pressure and is specified by the bidder with a capacity of / 40 / liter.
2. عنق الأسطوانة مزود بفوهة جانبية لتوصيل مع منظم الأكسجين	2-Cylinder neck fitted with side nozzle , bull nose valve for connecting oxygen regulator
3. مزود بصمام مع إمكانية الفتح والإغلاق بسهولة	Value with hand wheel for safety opening / closing.
4. يحدد العارض الضغط الذي تتحمله الأسطوانة	4. The cylinder pressure should be specified by the bidder.
5. الأكسسوارات الملحقة بالأسطوانة : 1-مخفض ضغط الأكسجين 2-مقياس ضغط يشير إلى مستوى الضغط بالاسطوانة 3-أنبوب مقياس تدفق الأكسجين (معايير ) يحدد العارض مواصفاته . 4- /3/ أفنعة أو أكسجين من السيليكون مع أنبوب مختلفة القياسات ( بالغ ، أطفال، رضع) قابلة للتعقيم . 5- 9. مزودة بمرطب عدد / 3 / سعة 200 مل كحد أدنى، مصنوع من مادة شفافة قابلة للتنظيف والتطهير ( الألومنيوم، الكروم ) أو مادة أخرى يذكرها العارض	5-Accessories attached to cylinder: 1- Oxygen pressure reducer. 2- A pressure gauge indicates the pressure level in the cylinder. 3- Oxygen flow meter tube (Calibrated) should be specified by the bidder. 4- The bidder to provide / 3 / oxygen silicon masks with tubing. The masks could be disinfected safely, and are of different sizes (Adult, Children, infant). 5- Equipped with minimum 200 ml humidifier QYT /3/ made of non-opaque cleanable material which could be disinfected (Aluminum, chrome) or any other material, the bidder to specify
6. سهولة النقل والتحرك – على حامل متنقل (مواصفات الحامل :مصنوع من معدن عالي الجودة مطلي مزودة بعجلات مقاومة للكهرباء الساكنة مزودة بمقبض دفع مع شبك أمن لتأمين الأسطوانة )يحدد العارض مواصفات الحامل	6- Easy to transport- Mobile on Trolley (high quality metal coated with (antistatic rubber wheels -pushing handle - safety fasteners to secure cylinder).